
Milé kolegyne, vážení kolegovia,  

dovoľte aby som sa v prvej časti moje správy o činnosti venoval odpočtu úloh z minulého roka.  

Odpočet stavu plnenia hlavných úloh a uznesení z 2023: 
Štandardné: 
Zabezpečiť pravidelnú starostlivosťou o revíry – kosenie, výrub drevín, čistenie, udržiavanie poriadku. 
Zabezpečiť jarné a jesenné zarybnenie na pstruhových a kaprových revírov podľa plánu zarybnenia. 
Pod hlavičkou OZ uskutočniť pravidelné rybárske preteky (O pohár primátora, detské preteky, 
Baťovianska 24ka, prívlačovo-muškárske preteky Baťoviansky duhák), podporovať účasť našich 
reprezentačných družstiev v postupových súťažiach a podieľať sa na organizovaní celoslovenských súťaží 
v r. 2023. 
Výnos za rybárske preteky použiť na zníženie nákladov OZ na športovú činnosť. 
Zabezpečiť výdaj povolení a predaj cenín na rok 2024. 
Všetky štandardné úlohy sme plnili priebežne počas celého roka, sprievodná starostlivosť o naše revíry 
bola vykonávaná prostredníctvom brigádnickej činnosti, všetky tradičné rybárske preteky pre našich 
členov sme zorganizovali - osobne ma veľmi teší, že sa nám podarilo v Žabokrekoch po čase 
zorganizovať preteky pre deti s početnou účasťou. Konštatujem, že všetky naplánované štandardné 
úlohy sú splnené.  
 
Rozvojové: 
Vybudovať náučný chodník na VN Partizánske. 
Náučný chodník na BVN Partizánske, ma slúžiť návštevníkom tohto areálu a predovšetkým na (v 
dnešnej dobe veľmi populárne) zážitkové vzdelávanie pre základne školy. Do tohto projektu sú 
zapojené MsO SRZ Partizánske, mesto Partizánske a ŠOP (prostredníctvom p.Harvančíka). Konkrétny 
zámer je umiestniť v okolí VN Bager cca 5 informačných stanovísk drevenej prírodnej konštrukcie, 
obrázkami a sprievodným textom, zachytávajúcim históriu, flóru a faunu tohto areálu. Máme 
pripravené texty, mame zhotoviteľa drevených informačných tabúl, mame dodávateľa hliníkových fólií 
na potlač. Projekt stále blokovaný je chýbajúcim súhlasom SVP ako majiteľa pozemkov. Ako náhle 
obdržíme súhlas, obratom sme pripravený začať realizáciu. 
Úloha nesplnená - pokračuje.     
 
Renovovať vnútorne vybavenie prístrešku vo Veľkých Uherciach. 
Prostredníctvom brigádnickej činnosti bola vykonaná renovácia prístrešku vo Veľkých Uherciach, 
z ktorej bol odstránený starý nábytok, vnútorný priestor bol komplet vymaľovaný, strecha bola zvonku 
ošetrená náterom a bol nainštalovaný nový kuchynsky nábytok s príslušenstvom. Aktuálne bol tento 
týždeň privezený aj novy izbový nábytok, čím je jeho renovácia ukončená. 
Úloha splnená. 
 
Zahájiť postupnú renováciu ČS Žabokreky. 
Na ČS bola vykonaná najnutnejšia oprava izolácie strechy, nakoľko do vnútorných priestorov zatekalo. 
Keďže je ďalšia investícia do opravy strechy závislá od celkového účelu a budúcej dispozície budovy, 
v ďalšej oprave sme nepokračovali. Oslovil som Slovenské hydromeliorácie so žiadosťou o poskytnutie 
akejkoľvek historickej technickej dokumentácie k predmetnej budove, no žiaľ bez odpovede. Výbor sa 
preto rozhodol osloviť profesionálneho architekta so žiadosťou o vypracovanie pasportu stavby, za 
účelom zmapovania aktuálneho technického stavu (výkresy a technická správa), ktorý je zasadne nutný 
k rozhodnutiu o budúcom účele nehnuteľnosti a zhotoveniu projektu. Akékoľvek kroky sú však 
nemožné bez elektrickej prípojky a tak vybor požiadal v novembri ZSE o návrh pripojenia – zatiaľ bez 
odpovede. 
Úloha splnená.  

Zrenovovať búdu č.2 na VN Partizánske (podlaha, izolácia, vnútorné omietnutie, oprava vonkajšej 
fasády) 



Bola vykonaná kompletná stavebná rekonštrukcia búdy č.2. Rekonštrukčné prace spočívali v odstránení 
opotrebovaného, navlhnutého a splesniveného muriva stien, kompletného vybúrania podlahy 
a následného natiahnutia omietky a zhotovenia úplne novej podlahy.  
Úloha splnená.  
Zabezpečiť elektrické prepojenie búdy č.2 a búdy č.3 na VN Partizánske. 
Vlastnou osobnou aktivitou niektorých členov sa podarilo nájsť riešenie elektrického prepojenia B2 
a B3 bez nutnosti stavebných uprav na budovách. 
Úloha splnená.  
 

Výročná správa o činnosti OZ za rok 2023 
Dovoľte mi, aby som v druhej časti mojej správy zhodnotil našu činnosť v uplynulom roku. Najskôr by 
som vás chcel tradične oboznámiť s aktuálnym stavom nasej členskej základne, ktoré mate možnosť 
vidieť v štandardnej štruktúre na zobrazovanej prezentačnej fólii stav k 31.12.2023. K týmto číslam 
myslím nie je potrebný žiadny zvláštny komentár, snáď by som iba poznamenal, že aktuálne priebežné 
pocty predaja cenín v 2024 korelujú s minuloročným stavov za rovnaké obdobie, čo tiež vyzerá 
prísľúbne.  
 
V prvom štvrťroku sa výbor sústreďoval predovšetkým na predaj povolení a cenín, koncom mesiaca 
marec sa začala rekonštrukcia interiéru búdy č.2 na BVN Partizánske Bager. Keďže v predošlom roku 
2022 sme sa zamerali na obnovu nábytku a vybavenia v búdach č.2 a č.3, v roku 2023 to bola 
kompletná stavebná rekonštrukcia búdy č.2 s plánovaným ukončeným do prvých rybárskych pretekov, 
na ktorých mala premiéru. 
Paralelne s touto činnosťou prebiehali prípravné práce na pravidelné rybárske preteky o Pohár 
primátora a Baťovianska 24ka, ktoré sa tradične konali na BVN Partizánske Bager.  
Osobne ma veľmi teší, že sme vlani zorganizovali po dlhšej prestávke detské preteky v Žabokrekoch, 
s početnou účasťou miestnej  komunity a širokej podpore lokálnych sponzorov. Na toto nadšenie by 
sme chceli nadviazať aj v tomto roku, kedy detské preteky sa budú konať opäť v Žabokrekoch. 
Druhy štvrťrok bol pre našu organizáciu malou katastrofou. Na časti našich vôd sa vyskytol pomerne 
výrazný úhyn kapra. Bližšie informácie vám k tejto téme o chvíľu poskytne hlavný hospodar. Ja by som 
však rad poznamenal k tejto téme len 2 doplňujúce poznámky. Veľmi ma mrzia komentáre našich „tiež 
členov“, ktoré sa objavovali na sociálnych sieťach o tom aké dotlčené ryby sme nasadili a podobne. 
Namiesto osobného zaangažovania, proaktivity či inej snahy pomoc hejt a množstvo zverejnených 
nezmyslov a na konci dňa úhyn nemal kto likvidovať. Môžem vás z tohto miesta ubezpečiť, že toto 
exponované obdobie bolo aj pre celý vybor nočnou morou. Každopádne sme sa snažili postupovať 
v tesnej súčinnosti a v intenzívnej komunikácii s oblastným ichtyológom Dušanom Hajňukom, ktorý 
niekoľkokrát stav osobne monitoroval na mieste dokonca raz aj za prítomnosti tajomníka SRZ Ing. 
Bohuša Cintulu. Spočiatku príznaky naznačovali, že úhyn môže byt spôsobený jarnou virémiou, neskôr 
to vyzeralo na edémovú spavú nemoc kaprov, no všetky to boli iba hypotézy a tak som navrhol výboru 
odlov vzorky z Bagra, ktorú som následne odviezol na rozbor do Štátneho veterinárneho 
a potravinového ústavu Dolného Kubína na expertízu. A aký bol výsledok? Žiadna virémia ci spavá 
nemoc  – baktéria Aeromonas hydrofila a Flavobakterium. Súčasťou procesu monitoringu stavu 
a vývoja úhyn bolo aj zavedenie presnej časovej evidencie úhynov po jednotlivých revíroch 
a fotografickej evidencie, ktorú sme na jeseň predložili dodávateľovi a podarilo sa nám dohodnúť 
historicky prvýkrát zaujímavú kompenzáciu. V neposlednom rade by som sa chcel poďakovať všetkým 
obetavým členom, ktorí sa podieľali na likvidácii úhynu a predovšetkým tým najvernejším, ktorí napriek 
tomu, že mali už brigády odpracovane, nezištne prišli a pomáhali so zberom a likvidáciou. Na zmienenie 
negatívneho účinku sme zakúpili pre potreby likvidácie rozkladajúcich sa zostatkov rýb aj ochranne 
masky s filtrami. 
Koncom mája výbor zahájil inventúru majetku uloženého v budovách 1, 2, 3 na BVN Bager s cieľom 

zmapovať existujúci stav majetku. Evidencia nezrovnalosti je u hlavného hospodára a vzhľadom na to, že 

koncom roka bolo vykonaná aj inventúra materiálu zvereného RS, celkový výsledok aj s prípadnými 

opatreniami či doriešením budú dotiahnuté v roku 2024.    



V jesennom období hlavný hospodár vypracoval nový plán zarybnenia na najbližšie 3 roky. Tento plán je 
postavený konzervatívnejšie, avšak s ohľadom na apel mnohých rybárov na minuloročnej členskej 
schôdzi, zahŕňa výraznejšie druhovu pestrosť oproti predošlej verzii - bližšie informácie poskytne 
hospodár. V tomto období vybor odsúhlasil nepopulárne, no avizované a nevyhnutné navýšenie 
miestnych povolení, ktoré sa udiali po 9 rokoch, počas ktorého došlo k niekoľkonásobnému navýšeniu 
zväzových povolení, ci odvodov (bližšie informácie budú v ekonomickom bloku). Koncom októbra sme 
zorganizovali už tradičné miestne prívlačovo-muškárske preteky Baťoviansky dúhak. V tomto období 
sme vykonali na našich revíroch aj jesenná násada kapra.  
Násada bola realizovaná v súlade s opatreniami výboru z roku 2022 s cieľom eliminovať pripadne 
pochybnosti ohľadom násad konkrétne: 
- aspoň jeden člen výboru musí byt prítomný na nakládke rýb u dodávateľa 
- inštruovať dodávateľa ako presne rozmiestniť násady do jednotlivých prepravných boxov, aby 

následná finálna násada do jednotlivých revírov bola čo najadresnejšia,  najjednoduchšia 
a najpresnejšia 

- samozrejme tak ako doposiaľ je štandardne k násade rýb v revíry prizývaná KK 
Týmito opatreniami mame pod kontrolou nakládku rýb ako aj dohlaď KK nad týmto procesom. 
V mesiaci november výbor zahájil prostredníctvom brigádnickej činnosti renováciu prístrešku vo 
Veľkých Uherciach, aby so začiatkom novej sezóny bol vynovený prístrešok poskytnutý našim členom 
do užívania. Vybor ďalej požiadal ZSE o stanovisko k zhotoveniu prípojky NN na CS Žabokreky, ktorej 
inštalácia ju kľúčová k akýmkoľvek ďalším krokom k rekonštrukcii budovy ČS. Ku dnešnému dnu sme 
žiaľ stanovisko ZSE neobdržali. V rámci rozšírenia odborných znalosti v oblasti rybného hospodárstva 
výbor prihlásil Henricha Marka a Bc. Tomáša Trojana na školenie pre rybárskych hospodárov, ktorého 
prvá časť sa uskutočnila v mesiaci december v Ivanke pri Dunaji.  
 
Správa hlavného hospodára (prezentoval hlavný hospodár Ľubomír Belis) 
 
Správa športového referenta Stefan Kohyl (prezentoval športový referent Štefan Kohýl) 
 
(pokračovanie správy činnosti – prezentoval predseda MsO Ing. Mário Podmaník) 
Na minulej členskej schôdzi som vás informoval o historickom úspechu muškárskeho klubu Bibio 
Partizánske, ktorému sa podarilo v 2022 prebojovať do najprestížnejšej a najvyššej kategórii v love rýb 
udicou na umelú muchu do 1.ligy a vrátiť po vyše 40 rokoch prvú ligu nazad do Partizánskeho. V roky 
2023 náš tím na tento úspech nadviazal a hneď v prvom roku medzi elitou sa mu podarilo dosiahnuť na 
stupne pre víťazov získaním 3.miesta. Druhým športovým úspechom bolo 3.miesto nášho družstva 
Method Feeder Team Partizánske v 2. lige v love rýb udicou disciplína Method Feeder.  
V neposlednom rade by som chcel zmieniť historicky úspech Štefana Kohýla, ktorý sa v roku 2022 
úspešne kvalifikoval sériou pretekov a tým získal nomináciu na účasť na ME2023 v muškárení 
v Portugalsku - za tento úspech bol Stefan Kohyl nominovaný za našu organizáciu na Gala Športovec 
roka 2023 a za perfektnú reprezentáciu nasej organizácie a mesta by som sa chcel mu chcel touto 
cestou všetkým veľmi pekne poďakovať. Vzhľadom k tomu, že k téme financovania športovej činnosti 
sa vedu rozličné polemiky rad by som spomenul ešte 3 témy.  
1. v stanovách SRZ v preambule rovnako aj v zozname hlavných úloh SRZ je jasne deklarovaná 

podpora športovej, klubovej činnosti a organizovania športových pretekov. Naša organizácia ma 
historickú tradíciu športovej činnosti a tak sa snažíme v tejto tradícii pokračovať.  

2. koncom roka 2022 som výboru predniesol návrh na zvýšenie výnosov z budúcich organizovaných 
pretekov, čo sa pozitívne prejavilo v finančnej analýze dát za 2023 – bližšie informácie poskytne 
tajomník PM. Nášmu prívlačového tímu, ktorý pozostáva až na jednu výnimku z externých členov, 
sme poskytli transformačný rok na to, aby v tíme prevládli naši kmeňoví členovia. Keďže sa to 
nepodarilo dosiahnuť, od 2024 nepreplácame tímu žiadne cestovné náklady – iba platíme 
registračný poplatok SZŠR za reprezentáciu organizácie.   

3. Žiaľ máme dlhodobý problém v organizovaní detí a mládeže prostredníctvom rybárskeho krúžku či 
formu centra voľného času. Napriek personálnej vyzve sa nám nepodarilo nikoho nájsť na 



zastrešenie tejto aktivity. Mrzí ma to o viac, že v posledných mesiacoch SRZ naštartoval masívnu 
podporu detských a mládežníckych aktivít prostredníctvom o.z. Deti a mládež slovenského 
rybárstva spoluorganizuje množstvo podujatí, no žiaľ bez nasej účasti. Mládežnícka činnosť u nás je 
teda odkázané výlučne na pomoc a podporu spravidla rodičov, rodinných príslušníkov ci známych 
z radov rybárov. Napriek tejto nasej organizačnej nemohúcnosti mame u nás detské talenty, ktoré si 
zaslúžia pozornosť a to Karinka Šimanská (prevažne disciplína feeder) a Andrejko Lištiak (plavák 
a čiastočne aj feeder). Tieto šikovné talenty si vysoko vážime a vybor ich oboch navrhol mestu 
Partizánske na júnové oceňovanie talentovaných deti za MsO SRZ PE. Tejto oblasti sa musíme 
v najbližšom období sústrediť viac pozornosti a opakujem svoju verejnú výzvu z minulej VČS – kto 
ma záujem kontaktujte prosím výbor akýmkoľvek spôsobom. 

 
MsO SRZ Partizánske stále chýba identita - neexistuje logo, nemáme prakticky žiadne dobové fotografie, 
nemáme žiadnu kroniku, či rámcovú historickú dokumentáciu o činnosti mestskej organizácie – 
a považujem to za veľkú škodu. Preto sme vlani podnikli niekoľko krokov na zlepšenie aj v tejto oblasti. 
Vzhľadom na to, že na výzvu na návrh loga z konca rok 2022 reagovala iba jediná naša členka Kristínka 
Habalová, oslovili sme ju, aby pripravila niekoľko variant. Pracovne verzie nakreslene rukou mate 
možnosť vidieť na fóliách. Finálny vyber loga by sme chceli ukončiť v roku 2024. Od januára sme 
naštartovali novu webstránku, ktorá je postavená ma modernejšej a v oblasti webov najpopulárnejšej 
platforme wordpress. Webstránka bolo zhotovená za extrémne krátky čas 1 mesiac a to vrátane 
migrácie starých dát príspevkov (2021..2023) ci dokumentov od roku 2020. Som rád, že niekoľko našich 
členov sa prihlásilo v priebehu roka na odber noviniek, čo im umožňuje byť online notifikovaní o každej 
novej zverejnenej správe. Stránka je technicky prepojená s našou facebookovou stránkou, ktorej 
užívatelia sú rovnako online upovedomení pri zverejnení nového príspevku.  
Zároveň rovnako ako vlani sa obraciam na tých skôr narodených, ak mate nejaké zaujímavé archívne 
články alebo dobové fotografie tykajúce sa našej organizácie, ozvite sa nám prosím, budeme Vám veľmi 
vďační - ďakujeme.   
 

Som veľmi rád, že v regióne mesta Partizánske nám zachovávajú priazeň tradiční sponzori 
a podporovatelia našej organizácie. Je to predovšetkým samotné mesto Partizánske, ktoré napriek 
neľahkej finančnej situácii  nás v roku 2023 podporilo viazanou dotáciou na zarybnenie vo výške 8.000 
Euro. Ďalším významným podporovateľom našej organizácie je náš člen Anton Toma, ktorý podporuje 
v oblasti materiálne, poskytovaním rozličnej techniky a v neposlednom rade aj krmiva. Ku štedrým 
sponzorom sa v roku 2023 (rovnako ako v predošlom roku) pridal aj p. Ladislav Bíreš, ktorý podporil 
našu organizáciu dotáciou v hodnote 1000 Euro viazanou na zarybnenie. Rovnako ma veľmi teší štedrá 
podpora miestnych sponzorov a podporovateľov v súvislosti s usporadúvaním rybárskych pretekov, ktorí 
nám tradične zachovávajú priazeň za čo im patrí naše úprimné poďakovanie. Za celu našu organizáciu by 
som im chcel adresovať jedno veľké ĎAKUJEME!!!  
 

Na vlaňajšej VCS sme si odsúhlasili zníženie počtu členov výboru z 11 na 9. Výbor aj napriek nižšiemu 
počtu členov funguje efektívne, je zameraný na vecné riešenia, svoju činnosť transparentne 
dokumentuje, všetky zápisnice sú priebežne zverejňované na našom webe a čo je nemenej podstatne 
zníženie počtu znamená aj finančnú úsporu. Čo sa týka personálneho obsadenia výboru došlo v ňom v 
priebehu roka k niekoľkým zmenám. Na júnovom zasadnutí výbor kooptoval na návrh podpredsedu Bc. 
Tomáša Trojana, MUDr. Ľubora Kulhavého za člena výboru z radov náhradníkov, na základe poradia 
z rozstrelu vykonaného na minulej členskej schôdzi. Ku 30.06 sa podpredseda Bc. Tomáš Trojan vzdal 
funkcie vedúceho rybárskej stráže a odovzdal ju Mariánovi Bodnárovi s tým, že bude viac zameriavať na 
hospodársku činnosť na BVN Bager. Tomášovi týmto ďakujem za doterajšiu činnosť vedúceho RS 
a Mariánovi a Ľuborovi želám veľa úspechov. Dna 22.11.2023 som emailom ponúkol výboru moju 
rezignáciu s dátumom 31.12. Osobne som svoj mandát na výkon pozície predsedu vnímal skôr ako 
núdzové a dočasné riešenie s cieľom stabilizácie turbulentného stavu fungovania výboru bezprostredne 
po voľbách. Najväčší osobný mandát po voľbách získal Bc. Tomas Trojan, ktorý v tom období funkciu z 
dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti odmietol prijať. Vtedy som mu osobne bol prisľúbil, že ako náhle 



mu pracovne zaťaženie výkon funkcie umožni, svoju pozíciu mu ponúknem, čo som aj splnil. V reakcii na 
môj osobný email zo dna 25.11.2023 adresovaný p.Ing.Belisovi sa s okamžitou účinnosťou vzdal funkcie 
tajomníka a štatutára ku dnu 27.11.2023. Vzhľadom na to, že okamžitá rezignácia štatutára ma za 
následok blokovanie štatutárnych úkonov organizácie voči 3 strane Ing. Peter Magdolen požiadal Ing. 
Belisa o posunutie účinnosti k 31.12.2023 s čím súhlasil. Na decembrovom zasadnutí výboru Bc. Tomáš 
Trojan vyhlásil, že už o funkciu predsedu záujem nemá. Vybor požiadal Ing. Mária Podmaníka, aby 
pokračoval vo funkcii. Na základe tejto požiadavky Ing. Mário Podmaník požiadal o vyslovenie dôvery, 
čím ho vo funkcii potvrdil. Súčasne bol na tomto zasadnutí zvolený nový tajomník Ing. Peter Magdolen 
a o zmene štatutára bola promptne v zmysle smerníc informovaná Rada SRZ Žilina. Rad by som pri tejto 
príležitosti poďakoval Ing. Ľubomírovi Belisovi za výkon funkcie tajomníka a štatutára a zároveň zaželal 
Ing. Petrovi Magdolenovi veľa úspechov v tejto funkcii. 
 

Na zaver mojej správy mi prosím dovoľte vysloviť úprimné poďakovanie všetkým členom výboru MsO 
SRZ Partizánske, všetkým pomocným hospodárom, členom RS, členom kontrolnej aj disciplinárnej 
komisie, športovcom ako aj všetkým radovým členom našej organizácie, ktorí v roku 2023 svojim dielom 
prispeli k rozvoju a napredovaniu našej organizácie - ĎAKUJEM. 

  
 

Návrh plánu hlavných úloh na rok 2024 
 

Štandardné: 
Zabezpečiť pravidelnú starostlivosťou o revíry – kosenie, výrub drevín, čistenie, udržiavanie poriadku. 
Zabezpečiť jarné a jesenné zarybnenie na pstruhových a kaprových revírov podľa plánu zarybnenia.  
Pod hlavičkou OZ uskutočniť pravidelné rybárske preteky (O pohár primátora, detské  preteky 
(Žabokreky), Baťovianska 24ka, prívlačovo-muškárske preteky Baťoviansky duhák), podporovať účasť 
našich reprezentačných družstiev v postupových súťažiach a podieľať sa na organizovaní 
celoslovenských súťaží v r. 2024 a výnos za rybárske preteky  použiť na zníženie nákladov OZ na 
športovú činnosť.  
Zabezpečiť výdaj povolení a predaj cenín na rok 2025. 
 

Rozvojové: 
Vybudovať náučný chodník na VN Partizánske. 
Pokračovať v renovácii ČS Žabokreky 
Zariadiť a sprístupniť pre členov MsO SZR búdu č.3 na BVN Partizánske (Bager) ako rybársky prístrešok. 

 

 

 

 

Ing. Mário Podmaník 

predseda MsO SRZ Partizánske 


